
Sensi: Totti powinien grać jak najdłużej
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Była Prezydent AS Roma, Resella Sensi wypowiedziała się na temat

kapitana Giallorossi, Francesco Tottiego. Córka legendarnego Franco

Sensiego nie kryła zafascynowania obecną dyspozycją wychowanka

Stołecznych.

 

Jeszcze przed sezonem pojawiły się pogłoski, jakoby Totti wraz z zakończeniem

obecnego sezonu miał przejść na piłkarską emeryturę. Sprawująca funkcję

prezydenta Romy w latach 2008-2011 Rosella Sensi z uśmiechem na twarzy

skomentowała te pogłoski.

 

- Dlaczego niby miałby zrezygnować z piłki? W szczególności teraz, kiedy gra tak

dobrze?

 

Sensi wypowiedziała się także na temat obecnej dyspozycji ekipy Giallorossi.

 

- Nic nie wiem istnieniu osoby, która chciałaby zdestabilizować sytuację w drużynie.

Jednak kiedy wyniki nie idą po Twojej myśli, wszystko wydaje się coraz trudniejsze.

 

- Rzym, jak wiemy, jest specjalnym miejscem. Fani przyklaskują swoim piłkarzom,

kiedy wszystko idzie dobrze, jednak kiedy coś jest nie tak…

 

- To trudne zadanie oceniać coś, jeżeli jest się na zewnątrz klubu. Kiedy ja była

Prezydentem, często się to zdarzało.

 

- Będę wspierała drużynę jako kibic, choć nie ukrywam, że bardzo brakuje mi pracy

w Romie.- zakończyła Sensi.
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